
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община 

Относно: Проект на Наредба за прием на деца в общинските самостоятелни детски ясли, детски 

градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на Столична 

община 

 

Здравейте, доц. Чобанов, 

 

Не е логично премахването на точката, която получават децата, приети в самостоятелните детски 

ясли. Ако бъде премахната, то следва тези деца да продължат в близка градина, както продължават 

връстниците им от ОДЗ-тата. Реално не виждам и особени промени спрямо действащата наредба 

относно уседналостта, което и беше най-големият проблем на повечето родители до сега. В тази 

връзка аз и моето семейство подкрепяме действащата наредба и не уважаваме предложените 

промени, защото те са изключително ощетяващи голяма група деца и семействата им, особено на 

децата с набори 2018 и 2019, да не говорим за тези, които губят и точката от лицензираните ЧДЯ.  

Има райони в София, които нямат или имат твърде малко места в ОДЗ с яслени групи (примерно 

Лозенец) и не е логично тези деца да останат без места, след като вече сме минали през 

адаптационен период и тези деца биха се много по-лесно интегрирали в градинската среда. 

Ще използвам жаргонната дума „прецакани“, но точно такива сме тези с деца, които вече посещават 

СДЯ или ЧДЯ от списъка! 


